
 
ZAB.0012.8.3.2022 

 
Protokół nr 21/22 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
Rady Powiatu we Włocławku  
 z dnia 21 czerwca  2022 roku 

 
 

 
1. Otwarcie obrad Komisji.  

 
W dniu 21 czerwca 2022 roku o godzinie 14:15 Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych Pan Jacek Ledzion, dokonał otwarcia obrad Komisji,  powitał  wszystkich 
członków Komisji i zaproszonych gości, Sekretarza Powiatu – Pana  Piotra Krygiera,   
Dyrektora  Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
– Pana Sławomira Paździerskiego,  
 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
  
2. Stwierdzenie quorum.  

 
Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach 
uczestniczą 4 osoby, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi 
wymagane quorum, zatem obrady są prawomocne.  
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad.  

 
Wiceprzewodniczący Komisji -  poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych członkowie otrzymali  proponowany porządek obrad. 
Wiceprzewodniczący Komisji zaproponował do wprowadzenia do porządku obrad 
dodatkowego punktu. Punkt 6 w brzmieniu : 
Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę /najem na czas 
określony, do 5 lat pomieszczeń na prowadzenie labolatorium analitycznego 
przy ul. Wyszyńskiego /bud. E/ przez wyłoniony w drodze konkursu podmiot świadczący 
usługi diagnostyczne.  
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał członków komisji, czy są za wprowadzeniem do 
porządku obrad  punktu 6 w brzmieniu:  
Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę /najem na czas 
określony, do 5 lat pomieszczeń na prowadzenie labolatorium analitycznego 
przy ul. Wyszyńskiego /bud. E/ przez wyłoniony w drodze konkursu podmiot świadczący 
usługi diagnostyczne i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania:   
Za-4 
Przeciw- 0 
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że 
Komisja przyjęła punkt 6 w brzmieniu : Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na oddanie w dzierżawę /najem na czas określony, do 5 lat pomieszczeń na prowadzenie 



labolatorium analitycznego przy ul. Wyszyńskiego /bud. E/ przez wyłoniony w drodze 
konkursu podmiot świadczący usługi diagnostyczne.  
Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że Porządek obrad składa się z 8 punktów w 
brzmieniu: 
 
 Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 20/22 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

z dnia 9 maja 2022 roku. 
5. Ocena sytuacji ekonomiczno - finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2021 rok. 
6. Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

/najem na czas określony, do 5 lat pomieszczeń na prowadzenie labolatorium 
analitycznego przy ul. Wyszyńskiego /bud. E/ przez wyłoniony w drodze 
konkursu podmiot świadczący usługi diagnostyczne.  

7. Sprawy różne. 
8. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
4. Przyjęcie protokołu nr 20/22  z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

z  dnia  9 maja 2022 roku. 
 

Wiceprzewodniczący Komisji - poinformował, że z ostatniego posiedzenia Komisji został 
sporządzony protokół nr 20/22 z dnia 9 maja 2022 roku, który był do wglądu w Kancelarii 
Przewodniczącego Rady. Wiceprzewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają 
jakieś pytania, uwagi do sporządzonego protokołu? Nie było żadnych pytań i uwag. Wobec 
braku pytań i uwag Wiceprzewodniczący  Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 
przyjęciem protokołu nr 20/22  z dnia 9 maja 2022  roku i przeprowadziła procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, 
że protokół nr 20/22 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia  9 maja 2022 
roku został przyjęty.  
 
 
5. Ocena sytuacji ekonomiczno - finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2021 rok. 
 

Wiceprzewodniczący Komisji -  poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu  
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych członkowie otrzymali materiał dotyczący Oceny 



sytuacji ekonomiczno - finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2021 rok. 
Wiceprzewodniczący Komisji - poprosił Pana Dyrektora Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych  we Włocławku – Pana Sławomira Paździerskiego, o 
zabranie głosu. 
Dyrektor SPZPS we Włocławku – powiedział, że raport o sytuacji ekonomiczno – finansowej 
za 2021 rok  został sporządzony zgodnie z obowiązującymi przepisami szczególnie z art. 53 
ustawy o działalności leczniczej. Zostało sporządzone na podstawie sprawozdania 
finansowego, planu finansowego z 2021 r. oraz prognozy na kolejne 3 lata. Zespół ma dwa cele, 
tj. cel społeczny, gotowość przyjęcia, która polega na przyjęciu i leczeniu pacjentów oraz 
gotowości zapewnienia odpowiedniej wykwalifikowanej opieki medycznej oraz cel utrzymania 
płynności i  rentowności. Zasadniczym celem jest realizowanie działań związanych z 
gwarancją opieki medycznej pacjentom. Jeżeli chodzi o wskaźniki ekonomiczne, to zakład 
uzyskał 68 punktów na 70 możliwych. To przełożyło się na wynik finansowy za rok 2021. Zysk 
wynosi 1 076 642 zł. Jeżeli chodzi o prognozę, to zakładano następujące rzeczy, które na dzień 
dzisiejszy nie do końca będą prawidłowe. Jednym z elementów była inflacja. Dzisiaj inflacja 
jest już 14%.   Zakładano też prognozę przychodu, która utrzyma ten sam poziom, czyli w 
opiece psychiatrycznej dla dzieci i dla dorosłych – kontrakt jest do 2023 r. Jeżeli chodzi o 
specjalistkę ambulatoryjną, to kontrakt jest do 2022 r. Są informacje, że będą dalej przedłużane 
aneksem. Taka sama sytuacja dotyczy stomatologii i rehabilitacji. Jeżeli chodzi o zagrożenia, 
to niska wycena procedur, nadal NFZ nie dofinansowuje procedur, biorąc pod uwagę wzrost 
utrzymania działalności, jak również koszty eksploatacyjne (energia elektryczna, energia 
cieplna). Innym ważnym elementem jest wzrost wynagrodzenia najniższego dla niektórych 
pracowników zatrudnionych w podmiotach medycznych. Może to być wzrost około 160 000 zł 
w skali miesiąca. Czy NFZ przekaże środki, tego nie wiadomo. Nie została jeszcze podpisana 
ustawa, na razie jest projekt dotyczący wynagrodzeń dla pracowników służby zdrowia, nie 
uwzględnia on wzrostu stażu, jak i dodatków funkcyjnych, odpraw emerytalnych, rentowych. 
Ważnym elementem jest to, że z każdym rokiem starzeją się lekarze, coraz trudniej jest 
pozyskać nowych lekarzy. Są czynione starania i w jakiś sposób udaje się pozyskać lekarzy, co 
daje gwarancję dalszego funkcjonowania.  
Wiceprzewodniczący Komisji – zapytał członków komisji czy mają jakieś pytania lub uwagi?  
Nie było żadnych pytań ani uwag. W związku z brakiem pytań  i uwag Wiceprzewodniczący 
komisji zapytał,  kto jest za pozytywną oceną sytuacji ekonomiczno - finansowej 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2021 rok 
i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził,  że  
ocena sytuacji ekonomiczno - finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2021 rok została pozytywnie zaopiniowana.  
Ocena sytuacji ekonomiczno - finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2021 rok  stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
 
6. Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę /najem 

na czas określony, do 5 lat pomieszczeń na prowadzenie labolatorium analitycznego 



przy ul. Wyszyńskiego /bud. E/ przez wyłoniony w drodze konkursu podmiot 
świadczący usługi diagnostyczne.  
 

Wiceprzewodniczący Komisji - poprosił Pana Dyrektora Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych  we Włocławku – Pana Sławomira Paździerskiego, o 
zabranie głosu. 
Dyrektor SPZPS we Włocławku – powiedział, że są dwie  najważniejsze rzeczy,  które 
pokazują zasadność na dzień dzisiejszy. Utrzymanie labolatorium to jest 1 370 000 zł. 
Przeanalizowaliśmy badania, zrobiliśmy około 60 tysięcy badań, przeliczyliśmy poprzez 
cennik, który obecnie sprzedajemy badania na zewnątrz do podmiotów medycznych . Te same 
badania byśmy zakupili  w granicach koło 675 000 zł . Różnica jest dosyć znaczna , bo różnica 
to jest prawie 700 000 zł na korzyść naszą. W związku z tym, ten wynik pokazuje, że korzyść 
ekonomiczna jest bardzo duża. Jeżeli chodzi o pozostałe korzyści to również mamy tutaj na 
względzie zyski z najmu. Będziemy wynajmować te pomieszczenia , to jest około 99 m ² kw 
powierzchni. Tam chcielibyśmy żeby nowa firma zewnętrzna mogła  zlokalizować swoje 
labolatorium, dzięki temu nasi pacjenci nie odczują żadnej różnicy. W tym samym budynku 
będzie też pobierana im krew. Mamy również nie ekonomiczne korzyści polegające na tym, że 
będziemy mogli zwiększać szerszy zakres badań. Na dzień dzisiejszy musieliśmy się 
ograniczać do pewnych badań  ze względu na to, że odczynniki do jednego badania mogą 
kosztować kilkanaście tysięcy złotych, co jest dla nas dosyć dużym kosztem. W momencie 
kiedy firma zewnętrzna obsługuje dużą ilość pacjentów, ma dużo lepsze ceny, jeżeli chodzi o 
odczynniki. W  związku z tym uważam, że jest to dobra droga, patrząc na to jaka jest sytuacja 
również  w  naszym mieście. Firma OMZOS, Barska , Diagmed praktycznie wszystkie 
poodchodziły do firm zewnętrznych tzw. laboratoriów sieciowych.  
Wiceprzewodniczący Komisji – zapytał, czy ktoś  z członków komisji ma jakieś pytania? 
Radny Roman Tomaszewski – powiedział, że jest zwolennikiem, aby nie rezygnować z takiej 
czy innej działalności, tylko jeżeli jest to możliwe to poszerzać działalność. Wspomniane było, 
że podobne jednostki na terenie  miasta Włocławka bazują na zewnętrznych labolatoriach. Czy 
rzeczywiście dokładnie jest to policzone, czy nie ma możliwości żeby jednak zostawić tą 
jednostkę i to w jaki sposób ja rozbudować, żeby w perspektywie przynosiła dochody albo 
przynajmniej równoważyły się dochody z kosztami. Ja uważam, że własne to mimo wszystko 
własne. Często bywa tak, że te wszystkie  podmioty, które działają  na naszą  rzecz na początku 
te wszystkie umowy wyglądają dość dobrze. W momencie kiedy opanują rynek, później nie 
bardzo jest z kim rozmawiać. Mam nadzieję, że Pana analiza była dogłębna i jeżeli Pan może 
powiedzieć  coś więcej na ten temat, to bardzo bym prosił.  
Dyrektor SPZPS we Włocławku – powiedział, że analiza została przeprowadzona bardzo 
gruntownie . Od 12 miesięcy badaliśmy cały ten proces, jak również rynek, który nas dotyczy. 
Dane zostały sporządzone na  podstawie danych finansowych księgowych z 2021 roku. 
Dlaczego został wzięty pod uwagę 2021 rok?  Dlatego, że największa ilość badań była w tym 
okresie, co potwierdza  również wynik finansowy, który uzyskaliśmy. Największe koszty w 
danym roku, to była pierwsza rzecz, druga rzecz jest taka, że załogę którą mamy jest już to 
załoga w  odpowiednim wieku, która może w każdym momencie odejść od nas z pracy. Aby 
można wykonywać certyfikowane, dobrze sporządzone badania, trzeba mieć odpowiednią bazę 
zabiegową  czyli pracowników wykwalifikowanych. Na dzień  dzisiejszy nie mamy żadnego 
magistra, który ma specjalizację labolatoryjną, co nas na ten moment dyskwalifikuje do badań 
zewnętrznych, żeby można było je sprzedawać. To te dwa najważniejsze elementy, czyli 
czynnik ekonomiczny i czynnik ludzki.  
Wiceprzewodniczący Komisji - zapytał, czy ktoś  z członków komisji ma jakieś pytania? 
Nie było żadnych pytań. W związku z brakiem pytań,  Wiceprzewodniczący komisji zapytał,  
kto jest za pozytywnym rozpatrzeniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 



oddanie w  dzierżawę /najem na czas określony, do 5 lat pomieszczeń na prowadzenie 
labolatorium analitycznego przy ul. Wyszyńskiego /bud. E/ przez wyłoniony w drodze 
konkursu podmiot świadczący usługi diagnostyczne i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził,  że  
Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w  dzierżawę /najem na czas określony, do 5 lat pomieszczeń na prowadzenie labolatorium 
analitycznego przy ul. Wyszyńskiego /bud. E/ przez wyłoniony w drodze konkursu podmiot 
świadczący usługi diagnostyczne. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę /najem na czas określony, 
do 5 lat pomieszczeń na prowadzenie labolatorium analitycznego przy ul. Wyszyńskiego /bud. 
E/ przez wyłoniony w drodze konkursu podmiot świadczący usługi diagnostyczne stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 
7. Sprawy różne. 
Wiceprzewodniczący  Komisji – zapytał, czy ktoś z członków komisji chciałby zabrać głos 
w tym punkcie? Nie było żadnych głosów. 
 
 
8. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
 Po zrealizowaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący  Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
w dniu  21 czerwca  2022 roku o godzinie 14:30  dokonał  zamknięcia obrad Komisji.  
 

 
 

Wiceprzewodniczący                                                                                                           
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

                          Jacek  Ledzion 
 
 
 
 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała 
Anita Sudomir - Ozdoba……………………… 

 
 

 

 

 

 

   



 
 
 


